
 
 
 
Til 
 
Åfjord kommune 
v/Jan Ove Berdahl 
 
           Åfjord, 01/4.2020 
 

 
SØKNAD OM MIDLER 

 
Åfjord Idrettslag ønsker også i år å søke om kr. 100.000,- til vårt prosjekt 
Åfjordsdagan 2021. 
 
Idrettslaget har på sitt styremøte besluttet at vi ønsker å prøve å arrangere 
Åfjordsdagan i år, dersom smittesituasjonen gir oss anledning til å gjennomføre et 
arrangement i dette formatet i uke 24.  
 
Åfjordsdagan slik det en gang var blir husket som en positiv opplevelse for alle 
innbyggere, og vårt første forsøk ble oppsummert som en suksess. Vi håper derfor at 
det i år vil være mulig å gjennomføre en variant av Åfjordsdagan, og velger å fortsette 
planleggingen ut ifra de signalene som kommer fra sentrale myndigheter. 
 
Enhver satsning som dette pådrar seg en del kostnader, og derfor håper vi at Åfjord 
kommune også i år vil bidra med støtte til vårt prosjekt. Dette for å sikre oss at vi ikke 
må bruke idrettslagets egenkapital for å finansiere nødvendige innkjøp til dette 
arrangementet som vi både håper og tror vil bli et flott sosialt høydepunkt for hele 
lokalsamfunnet. 
Resultatet fra forrige gjennomføring viser at vi har nok har en liten vei å gå før dette 
vil bære seg selv økonomisk, og vi håper derfor på positiv tilbakemelding også på 
årets søknad. Dersom det av åpenbare grunner vil være umulig å gjennomføre 
arrangementet på grunn av nasjonale retningslinjer, vil vi som i fjor innse at tilskuddet 
i større eller mindre grad vil kunne trekkes tilbake. 
 
 
 
Med vennlig hilsen  
 
 
Halvor V. Bueng 
Leder, Åfjord IL 


